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اردوی پرسپولیس در قطر لغو شد

باشگاه پرسپولیس با توجه به در پیش داشتن 
بازی سوپرجام و کمبود زمان کافی در تعطیلات 
نیم فصل، اردوی آماده سازی خود در قطر را لغو 

کرد.
به گزارش ایرنا، پرسپولیسی ها دور تازه تمرینات 
خود را از روز دوشنبه هفدهم دی ماه آغاز می کنند. 
این تیم پیش از شروع نیم فصل دوم بازی سوپر 

جام را در روز ۲۸ دی ماه پیش رو دارد.
به این ترتیب سرخپوشان یک زمان ۱۲ روزه را در 
پیش خواهند داشت. از نظر کادر فنی این زمان 
برای برپایی یک اردوی تدارکاتی در خارج از کشور و 
پس از آن بازگشت به شرایط مسابقه کافی نیست 
و بعد از آن نیز اعضای تیم به فاصله هر ۴ و ۵ روز 

درگیر مسابقات و سفرهای مکرر هستند.
این شرایط در نهایت کادر فنی را مجاب کرد تا 
خواستار لغو اردوی قطر شود که مقدمات و شرایط 
آن به میزبانی باشگاه الوکره و به عنوان بخشی از 
تعهدات آنها در جریان انتقال عبدالکریم حسن 
فراهم شده بود. همچنین باشگاه در مذاکره مجدد 
با باشگاه قطری برای تعیین زمانی در فصل آینده 

برای برپایی اردو، اقدام خواهد کرد.

عابدینی:
 ۲ بار رای مجمع را برای کفاشیان 

برگرداندم
اینکه  با بیان  رئیس اسبق فدراسیون فوتبال 
صداقت در این ورزش از بین رفته است، گفت: 
۲ مرتبه در سال های گذشته رای مجمع را برای 
اکنون می دانم چه  علی کفاشیان برگرداندم و 
چیزی موجب شده تا او قول و قرارهای خود را 

فراموش کند.
به گزارش ایرنا، امیر عابدینی پس از حضورش 
در فدراسیون فوتبال در واکنش به این سئوال 
که علی کفاشیان گفته قولی به او برای حضور 
در انتخابات فدراسیون فوتبال نداده است، اظهار 
داشت: این سئوال را جواب نمی دهم و اگر روزی 
را در  ایشان خودروی خود  لازم شد می گویم. 
بین  از  که صداقت  گفتم  آورده،  من  پارکینگ 
رفته است. از نظر من صلاحیت ایشان رد شده 
است. وی افزود: وقتی فردی با دیگری قول و 
قرار می گذارد، بر اساس آن برنامه ریزی می شود. 
نمی دانم چه چیزی باعث شده از صبح امروز به 
یکباره همه چیز برای او از بین رفته است، واقعا 
نمی دونم چه چیزی بگویم. من خیلی رک و با 

صداقت حرف زده ام.
در  گفت:  فوتبال،  فدراسیون  اسبق  رئیس 
را صادر  اخلاق حکمی  کمیته  اگر  آمده  قانون 
چون  شود؛  تائید  فیفا  در  باید  حکم  این  کند 
مرجع کمیته اخلاق، فیفا است. حتی وقتی دوره 
محرومیتی تمام شود، آن فرد نمی تواند در هیات 

رئیسه باشد.
عابدینی در خصوص افرادی که برای ریاست 
گفت:  کرد،  خواهند  تلاش  فوتبال  فدراسیون 
مهدی تاج، علی کفاشیان، مهدی محمدنبی، 
حیدر بهاروند و شهاب الدین عزیزی خادم برای 
ریاست می آیند. ممکن است برخی از آنها برای 
گرفتن صلاحیت دچار مشکل شوند. نه اینکه 
صلاحیت ندارند، بلکه اجازه حضور در انتخابات 

را نخواهند داشت.
افزود: عده ای هم ممکن است در زمان  وی 
حضورشان در فدراسیون، پرونده هایی برای شان 
تشکیل شده باشد که دستگاه های مربوط اجازه 

شرکت در انتخابات را به آن ها ندهند.
عابدینی با بیان اینکه همه چیز در انتخابات به 
رای اعضای مجمع وابسته است، گفت: دو مرتبه 
رای را برای علی کفاشیان برگرداندم. یک بار با 
صحبت هایم و همراهی اعضای مجمع و بار دیگر 
بنا بر درخواست مسئول وقت ورزش کشور. بعد 
از آن هم او رفت و مهدی تاج آمد. اینها یک 
از خواب  فرآیند است و فردی نمی تواند صبح 
فوتبال  بیدار شده و بخواهد رئیس فدراسیون 
شود. وی در خصوص اینکه با سایر نامزدهای 
ریاست فدراسیون نشست داشته است؟ گفت: 
چند  همین  و  است  طبیعی  کاملا  مساله  این 
دقیقه قبل یکی از کاندیداها با من تماس گرفت 
و صحبت کردیم. در نهایت می دانم اتفاق بدی 

برای فوتبال رخ نخواهد داد.
عابدینی در پایان و در پاسخ به این سئوال که 
تا الان رای مجمع را برای کدام نامزد می داند؟ 

گفت: تا الان رای مجمع برای تاج است.

پرسپولیس، آخرین نامه را به لهستان 
می فرستد

 معادله ای مبهم به نام قلی زاده

باشگاه پرسپولیس بار دیگر شانس خود را برای 
جذب ستاره تیم ملی آزمایش می کند.

به گزارش ایرنا، به دنبال جدایی مهدی ترابی 
و  نقل  در  پرسپولیس  باشگاه  سرخ پوشان،  از 
انتقالات تابستانی برای انتخاب جانشین وی در 

چندین نوبت به سراغ علی قلی زاده رفت.
پرسپولیس اگر چه با ستاره تیم ملی ایران به توافق 
رسید و قلی زاده در یک قدمی حضور در این تیم 
قرار داشت اما باشگاه لخ پوزنان لهستان راضی به 
این انتقال نشد تا حضور وی در جمع سرخ پوشان 
روزهای  اول  نیم فصل  در  قرمزها  شود.  منتفی 
پرفراز و نشیبی را پشت سر گذاشتند و عدم جذب 
جانشین ترابی، ستاره بی چون  و چرای این سال های 
پرسپولیس موضوعی بود که به سرخ پوشان ضربه 
زد. همین مسأله باعث انتقاد شدید هواداران به 
مدیریت باشگاه، به ویژه رضا درویش مدیرعامل 
قرمزها شد. شنیده های خبرنگار ایرنا از این موضوع 
حکایت دارد که باشگاه پرسپولیس هنوز به طور 
کامل از جذب قلی زاده نا امید نشده است. مدیران 
باشگاه قصد دارند تا در هفته پیش رو با ارسال 
نامه ای به باشگاه لخ پوزنان، بار دیگر شانس خود 
را برای جذب ستاره تیم ملی ایران آزمایش کنند. 
گفتنی است مهدی احمدی مدیرعامل بانک شهر، 
در گفت وگویی در این خصوص گفت: اگر بتوانیم 
رضایت نامه قلی زاده را بگیریم وی را جذب خواهیم 

کرد.

سه مشتری اروپایی برای مهدی 
قایدی

طبق اعلام روزنامه اماراتی مهدی قایدی سه 
پیشنهاد اروپایی دارد و احتمال جدایی او از اتحاد 

کلباء زیاد است.
صورت  به  قایدی  مهدی  ایسنا،  گزارش  به 
قرضی در اتحاد کلباء امارات بازی می کند. این 
بازیکن ایرانی که با شباب الاهلی قرارداد دارد در 
فصل جاری لیگ امارات با پیراهن اتحاد کلباء 
نمایش درخشانی داشته است و در اوج دوران 
فوتبالیش به سر می برد. قایدی در فصل جاری 
لیگ امارات شش گل به ثمر رسانده است تا 
بهترین گلزن تیمش باشد این در حالی است 
که او مهاجم نوک نیست. سال ۲۰۲۴ به بهترین 
شکل برای این مهاجم ایرانی به پایان رسید؛ به 
طوری که در ۳۰ بازی روی ۲۷ گل نقش داشت.
درخشش مهدی قایدی در اتحاد کلباء باعث 
شده است تا طبق اعلام روزنامه اسپورت ۳۶۵ 
قرار  اروپایی  باشگاه  سه  توجه  مورد  امارات 
در  ناتینگهام فارست  از   ۳۶۵ اسپورت  گیرد. 
لیگ جزیره، المپیاکوس یونان و ریوآوه پرتغال 
به عنوان مشتریان مهدی قایدی یاد کرد و از 
به  داد.  خبر  ایرانی  ستاره  این  احتمال جدایی 
گزارش ایسنا، هواداران استقلال هم با توجه به 
ضعف آبی پوشان در خط حمله  بسیار امیدوارند 
مهدی قایدی در زمستان به این تیم برگردد اما 
این احتمال با توجه به مشتریان بزرگی که این 
بازیکن دارد و البته نیاز مبرم اتحاد کلباء به او تا 

حدود زیادی غیر ممکن به نظر می رسد.

قطع همکاری حریف استقلال در 
آسیا با »یونس علی«

با  همکاری  قطع  از  خبر  قطر  الریان  باشگاه 
یونس علی سرمربی تیم فوتبال خود داد.

به گزارش مهر، مدیران باشگاه الریان قطر به 
اخیر  دیدارهای  در  نتایج ضعیف  دلیل کسب 
تصمیم به تغییر در نیمکت خود گرفتند و با 
قطع  خود  الاصل  ایرانی  سرمربی  علی  یونس 
همکاری کردند. الریان در لیگ ستارگان قطر با 
انجام ۱۱ بازی و کسب ۱۳ امتیاز در مکان هشتم 
جدول ۱۲ تیمی این کشور قرار دارد و در لیگ 
نخبگان آسیا هم پس از پرسپولیس با ۵ امتیاز 
در مکان هفتم جای دارد و هنوز نتوانسته صعود 
الریان  کند.  قطعی  حذفی  مرحله  به  را  خود 
و  هشتم  هفته  در  ایران  استقلال  تیم  حریف 
پایانی مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا است که 
این بازی روز سه شنبه ۳۰ بهمن و از ساعت 

۱۹:۳۰ به میزبانی قطر برگزار خواهد شد.

 با پایان نیم فصل اول بیست و چهارمین دوره لیگ 
برتر فوتبال ایران، حالا تیم ها کارنامه میان ترم خود را 
دریافت کرده اند. بعضی از تیم ها همان طور که قبل 
از شروع فصل پیش بینی می شد در بالای جدول جا 
خشک کرده اند و بعضی از تیم ها که انتظار می رفت 
جز مدعیان اصلی این فصل باشند حالا با رتبه ی دو 

رقمی به نیمی از فصل رسیده اند. 
وضعیت  کار  اینجای  تا  خبرآنلاین،  گزارش  به 
پایان فصل  این است که شاید در  جدول نشانگر 
و سپاهان  تهرانی گرفته شود  تیم های  از  قهرمانی 
به حساب می آیند.  عنوان  این  از مدعیان  تراکتور 
همانطور هم که انتظار می رود اکثر آمارهای خوب 
نیم فصل اول در اختیاز ۳ تیم بالای جدول خواهد 
بود. باهم نگاهی به تمام آمار و ارقامی که باید از نیم 

فصل اول بندانیم، خواهیم انداخت؛
تراکتور؛ سرسخت خارج از خانه

تراکتور نیم فصل اول را با صدرنشینی به پایان 
رساند این تیم با ۱۰ برد بیشترین پیروزی را  در نیم 
فصل اول به خود اختصاص داد و تیم های فوتبال 
سپاهان و پرسپولیس به طور مشترک  با ۹ برد  در 
رتبه دوم قرار دارند. تراکتوری ها همچنین بهترین 
تیم خارج از خانه به حساب می آیند به طوری که 
را در خارج  امتیاز  امتیاز کسب شده، ۲۲  از ۳۲ 
رهبری  به  ها  تی تی  آورده اند.  به دست  تبریز  از 
گلی  هیچ  خود  آخر  برد   ۷ در  بیرانوند  علیرضا 
به حساب  فرد  به  آمار منحصر  یک  که  نخوردند 
پرسپولیس  به همراه  تبریزی ها همچنین  می آید. 
با ۲ تساوی کمترین تعداد تساوی را تا اینجای کار 

داشته اند.
سپاهان؛ خطرناک ترین خط حمله لیگ

با وجود صدرنشینی تراکتور اما بهترین خط حمله 
مختص سپاهان است. تیم فوتبال سپاهان با ۲۵ گل 
زده بهترین خط حمله نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال 
را در اختیار دارد و  بعد از آن تیم تراکتور با ۲۴ گل 
پانزدهم  زده قرار دارد. اصفهانی ها که در هفته ی 
بعد از تمام حواشی که داشتند صدر را به تراکتور 
واگذار کردند امیدوارند با درخشش لیموچی و محبی 
در خط حمله، دوری از جام قهرمانی لیگ به دهه 
دوم نرسد و پس از ۱۰ سال بتواند این جام را بالای 
سر ببرد. کسب ۱۹ امتیاز در اصفهان، سپاهان را به 
بهترین تیم از نظر جمع آوری امتیازات در خانه تبدیل 
کرده است؛ ضمن اینکه زردها با به ثمر رساندن ۲۵ 
گل در نیم فصل نخست، بهترین خط حمله را به 

خود اختصاص داده اند.
گل گهر سیرجان؛ دیوار لیگ برتر

یکی از بهترین و با ثبات ترین خطوط دفاعی این 
فصل در دست شاگردان تارتار است. تیم فوتبال گل 
گهر سیرجان با ۶ گل خورده صاحب بهترین خط 
دفاع نیم فصل اول است. بعد از آن تیم تراکتور با ۷ 
گل خورده بهترین خط دفاع را در اختیار دارد. شاید 
جالب باشد بدانید در هیچ یک از ۱۵ بازی گل گهر 

تاکنون بیشتر از ۲ گل رد و بدل نشده است!  تیم 
مهدی تارتار در نیمه نخست لیگ مجموعاً ۹ گل 
به ثمر رسانده که کمترین تعداد گل زده میان ۱۲ 
تیم نخست جدول به شمار می رود. گل گهر در ۱۰ 
مسابقه گل نخورده که محمدرضا اخباری ۹ سهم 
از این کلین شیت ها داشته و تا اینجای فصل بیشتر 
از هر سنگربان دیگری توانسته دروازه اش را بسته 

نگه دارد!
هوادار؛ بدترین ها برای تو!

تیم بحران زده ی هوادار تا اینجای فصل موفق شده 
به تنهایی ۳ آمار فوق العاده ضعیف کمترین گل 
زده، بیشترین گل خورده، کمترین برد و بیشترین 
باخت را به اسم خودش ثبت کند.  کمترین برد با 
یک پیروزی، بیشترین باخت با ۹ شکست، بدترین 
خط دفاعی با ۲۳ گل خورده، بدترین خط حمله با ۵ 
گل زده و بدترین تیم در خانه بدون کسب امتیاز! 
باخته، در ۱۳  را  بازی های خانگی  هوادار که همه 
هفته نخست ۱۳ گل دریافت کرد که آمار بدی برای 
یک تیم پایین جدولی نبود. ورود روانخواه به هوادار 
هم کمکی به این تیم نکرد و تیم تهرانی ۱۰ گل دیگر 
خورد؛ تیم فوتبال هوادار با -۱۸ بدترین تفاضل گل را 
در اختیار دارد و بعد از آن تیم شمس آذر با تفاضل 

گل -۱۲ قرار دارد.

رقابت داغ آقای گلی
و  پرسپولیس  فوتبال  تیم  مهاجم  علیپور  علی 
 ۷ با  سپاهان   فوتبال  تیم  وینگر  لیموچی  مهدی 
گل زده در صدر جدول بهترین گلزنان نیم فصل 
اول قرار گرفته اند. لیموچی یکی از نام هایی بود که 
علاقه مندان به فوتبال بیشتر از هر بازیکن دیگری 
مدیرعامل  شده اند.  کنجکاو  او  آینده  به  نسبت 
وینگری  بود؛  کرده  روایت  پیشتر  اراک  آلومینیوم 
که در دیدار جذاب آلومینیوم - پرسپولیس در جام 
حذفی چهره شد، در آستانه انتقال به پرسپولیس 
دیدار  لیموچی ورق  برگشت!  قرار داشت که ورق 
سپاهان مقابل استقلال و پرسپولیس را برگرداند تا 
سپاهان تنها به خاطر تفاضل گل، پایین تر از تراکتور 

قرار بگیرد.
پس از گذراندن دو فصل کابوس وار در پرتغال که 
۶ گل و ۳ پاس گل در ۴۵ بازی به همراه داشت، 
علیپور به پرسپولیس بازگشت. وی طی ۲۲ مسابقه 
این فصل در ۹ بازی توانست گل یا پاس گلی به نام 
خود ثبت کند اما زدن ۳ گل به هوادار برای رساندن 
علیپور به صدر جدول آقای گلی کافی بود. بهترین 
گلزن لیگ هفدهم در دو هفته آخر، بارقه هایی از 
امید را برای تکرار قهرمانی در دل هواداران پرسپولیس 

زنده کرده است.

گل نخورها؛ خبری از سید نیست!
بسته  با  اخباری  محمدرضا  و  بیرانوند  علیرضا 
بیشترین  بازی    ۹ در   خود  دروازه  داشتن  نگه 
کلین شیت را در نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال 
به خود اختصاص دادند. بیرانوند فصل گذشته 
در همین مقطع با پرسپولیس ۷ کلین شیت به 
توجه  جالب  نکته  و  بود  کرده  ثبت  نام خودش 
سیدحسین  از  خبری  ها  بهترین  بین  در  اینکه 
فصل  طلایی  دستکش  جایزه  برنده ی  حسینی 

گذشته وجود ندارد.
تاثیرگذارترین بازیکن نیم فصل اول

فوتبال  تیم  بازیکن  زاده  حسین  امیرحسین 
تراکتور با ۶ پاس گل بهترین پاسور نیم فصل اول 
لیگ برتر لقب گرفت و در کنار آن با تاثیر مستقیم 
روی ۱۱ گل تاثیرگذارترین بازیکن نیم فصل نیز به 

حساب می آید.
خشن ترین ها!

ایگور پوستونسکی از تراکتور و سیامک نعمتی از 
نساجی هر کدام با دریافت ۲ کارت قرمز خشن ترین 
بازیکنان نیم فصل اول بودند. در کنار آنها محمد 
پاپی از چادرملو اردکان نیز با دریافت ۷ کارت زرد 
در ۱۵ بازی بدش نمی آید خودش را به جمع خشن 

ترین ها اضافه کند!

فدراسیون بسکتبال یکبار دیگر با چالشی جدی مواجه شده و باید 
دید در خصوص بقا یا انصراف فولاد هرمزگان در لیگ بسکتبال چه 
موضعی خواهد گرفت. آیا به عنوان متولی بسکتبال تصمیمی پدرانه 
با تاکید بر رافت و محبت خواهد گرفت و یا در راستای عدالت و 
برابری بین  تیم های لیگ برتری، با تصمیمی مدبرانه این چالش را 

سپری خواهد کرد.
با  بسکتبال  برتر  لیگ  فصل  این  رقابت های  ایرنا،  گزارش  به 
تجربه موفق و برگزاری لیگ با کیفیت فصل گذشته در شرایطی 
کار خود را آغاز کرد که در همان ابتدای راه با چند نشست که 
نمایندگان تیم های لیگ برتری نیز در آن حضور داشتند همه مسائل 
و حتی موانع لیگ مورد بحث و بررسی قرار گرفت تا در نهایت 
بیست وششمین دوره لیگ برتر بسکتبال با تاکید بر نظم و انضباط 

تیمی کار خود را آغاز کند.
علی رغم همه تلاش هایی که شد اما نخستین حاشیه در همان 
مراسم قرعه کشی مسابقات ایجاد شد، جایی که مسئولان تیم کاله 
مازندران به دلیل مشکلات درون استانی خود و عدم در اختیار 
نداشتن سالن مناسب برای میزبانی بازی های لیگ، حتی به نوعی 
تهدید به انصراف از مسابقات کردند که با واکنش هایی هم همراه 

بود.

شکلی  به  تا  رسید  اصفهان  ذوب آهن  به  نوبت  آنها  از  بعد 
حاشیه سازی کند. آنها هم به دلیل مشکلات درون سازمانی خود که 
به مسائل مالی باز می گشت تا آستانه کناره گیری از لیگ برتر پیش 
رفتند اما با توجه به اینکه در ابتدای شروع لیگ بود و زمان زیادی تا 
پایان فصل وجود داشت، فدراسیون در راستای حفظ تیم های خود، 
با تعویق چند هفته ای موافقت کرد که این موضوع نیز انجام و قرار 
شد گاندوها به سرعت به لیگ بازگردند. این موارد در شرایطی رقم 
خورد که فدراسیون بسکتبال و سازمان لیگ رقابت های این فصل را 
با تاخیری چند روزه آغاز کرد تا مشکلات همه تیم ها در یارگیری و 

برگزاری تمرینات هم به شکلی برطرف شود.
با این شرایط ذوب آهن در هفته سوم به لیگ بازگشت و در ادامه 
بازی های معوقه خود را هم انجام داد تا به نیم فصل برسیم. در 
شرایطی که همه تیم ها دور برگشت را آغاز کرده بودند نوبت به تیم 
دیگری رسید که حاشیه ساز باشد و این بار فولاد هرمزگان در راس 

این حاشیه ها دیده شد.
ابتدا در فضای  مسئولان باشگاه فولاد هرمزگان در نامه ای که 
مجازی دست به دست می شد، از کناره گیری و انصراف خود از 
لیگ برتر بسکتبال خبر دادند. مشکل آنها مانند تیم ذوب آهن 
درون سازمانی بود و بازهم به مسائل مالی و هزینه های تیم داری باز 
می گشت. این مشکل تا حدی جدی شد که در نامه ای رسمی حتی 
صحبت از انحلال فولاد هم مطرح شد اما فدراسیون بسکتبال و 
سازمان لیگ چشم خود را به این اتفاقات بستند تا به نوعی موضوع 
را مدیریت کنند تا فولاد مانند ذوب آهن در لیگ برتر حفظ شود. 
فولادی ها درخواست مهلت دو هفته ای داشتند تا مشکلات بر طرف 
کنند اما این موضوع تا ۴ هفته ابتدایی دور برگشت ادامه پیدا کرد 
و در نهایت آنها امروز اعلام کردند می توانند در چرخه لیگ حضور 

داشته باشند.
بعد از این اتفاقات، خبرنگار ایرنا پیگیر موضوع شد و با احمد 
سالاری مدیر اجرایی تیم بسکتبال فولاد هرمزگان صحبت کرد. وی 
در سخنانی اعلام کرد فولاد مشکلات داخلی داشت که مجبور شد 

در هفته های ابتدایی نیم فصل دوم لیگ برتر برابر تیم های طبیعت، 
گلنور، شهرداری گرگان و پالایش نفت آبادان به میدان نرود اما با 
تلاش هایی که در این چند هفته در استان شد در نهایت قرار بر 
این بود فولاد دوباره به چرخه لیگ بازگردد و تمرینات تیم هم شروع 
شده بود اما ساعتی پیش از طریق مدیرکل ورزش و جوانان استان 
مطلع شدیم فدراسیون با درخواست بازگشت ما مخالفت کرده و این 
آخرین اطلاعی است که ما داریم اما همچنان بازیکنان اینجا هستند 
تا اگر شرایط مهیا شد، راهی شاهرود شویم تا در هفته شانزدهم به 

مصاف پایش پارت برویم.
مدر اجرایی تیم بسکتبال فولاد هرمزگان در پاسخ به این سئوال که 
آیا مشکلات مالی تیم حل شده و دیگر مانعی برای ادامه نیم فصل 
دوم لیگ برتر ندارند، گفت: در این مدت استاندار، مدیرکل ورزش 
و همه دوستان تلاش کردند تا به نوعی این موضوع مدیریت شود 
و پس از چند هفته مشکل هم حل شد تا فولاد بتواند لیگ را به 
پایان ببرد اما به دلیل زمان بر شدن این موضوع، فدراسیون مخالف 

بازگشت ماست و باید دید چه خواهد شد.
از  است.  مواجه  مهم  چالش  یک  با  بسکتبال  فدراسیون  حالا 
یک می خواهد تیم های لیگ برتری خود را حفظ کند و از سویی 
دیگر باید این را مدنظر داشته باشد که به عنوان متولی بسکتبال 
نسبت به بی نظمی ها و اتفاقاتی این چنینی باید موضع جدی و قاطع 
بگیرد؛ ضمن آنکه با توجه به زمان باقی مانده تا پایان لیگ برتر 
بسکتبال، امکان برگزاری ۴ هفته دیدار معوقه هم کار آسانی نیست 
و این می تواند به تیم های دیگر )طبیعت، گلنور، شهرداری گرگان و 

پالایش نفت آبادان( لطمه وارد کند.
همچنین بر اساس تجارب و داشته های قبلی تضمینی هم بر عدم 
بروز مشکل در هفته های آتی وجود ندارد و باید دید در نهایت 
فدراسیون بسکتبال و سازمان لیگ، چه موضعی در این خصوص 
خواهند داشت. برای رسیدن به این موضوع تنها کافی است چند 
ساعتی صبوری کرد تا فدراسیون بسکتبال رسما موضع خود را اعلام 

کند.

» ترین های« نیم فصل اول لیگ بیست و چهار

از خط و نشان تراکتور برای رقبا تا غرق شدن هوادار
نیم فصل اول با صدرنشینی تراکتور و چندین آمار خوب و بد به پایان رسید.

از محبت پدرانه تا تصمیم مدبرانهفدراسیون بسکتبال و چالش بی نظمی

تا اینجای کار 
وضعیت جدول 

نشانگر این 
است که شاید 
در پایان فصل 

قهرمانی از 
تیم های تهرانی 

گرفته شود و 
سپاهان تراکتور 

از مدعیان 
این عنوان به 

حساب می آیند

خبرنگار کالچو مرکاتو مدعی شد که مهدی طارمی یکی از اهداف 
تابستانی رم و کلودیو رانیری خواهد بود.

به گزارش ورزش سه، اینتر در شرایطی خود را دیدار فینال سوپرجام 
و  نقل  بازار  درباره  شایعاتی  که  می کند  آماده  میلان  برابر  ایتالیا 
انتقالاتی این تیم مطرح شده است. جدا از تمایل باشگاه رم به داویده 
فراتزی، اکنون نام مهدی طارمی نیز در میان کاندیداهای پیوستن به 

جالوروسی دیده می شود.
مهاجم ایرانی که با پیوستن به اینتر، پیش فصل فوق العاده ای را در 
نتوانست در مسابقات رسمی  بازی های دوستانه تجربه کرد، هرگز 
پورتو  در  زمان حضور  یا  و  تدارکاتی  بازی های  در  را  درخشش خود 
تکرار کند و به همین دلیل شایعاتی مبنی بر علاقه فنرباغچه نیز به 

وی مطرح شده بود.
اکنون نام جدیدی برای جذب مهدی طارمی در حد یک خبر  اما 
نه چندان رسمی مطرح شده و آن، برنامه رم و رانیری برای تابستان 
آینده و علاقه به استخدام مهاجم ایرانی است که مشخص نیست این 

فرضیه تا چه اندازه صحت داشته باشد.
کالچو مرکاتو در گزارشی با تیتر "اینتر، محور همکاری داغ با رم: 
هستند"،  کار  دستور  در  نیز  طارمی  و  مانچینی  فراتزی،  بر  علاوه 
بازار  به  مربوط  فراتسی  و  پلگرینی  برای  گفت وگوها  است:  نوشته 
نقل وانتقالات ژانویه است، در حالی که مذاکرات درباره مانچینی و 

طارمی برای ژوئن مطرح شده است.
به گزارش خبرنگار الئونورا تروتا در کانال یوتیوب کالچو مرکاتو وب، 
برای  ژانویه  را درباره نقل وانتقالات  اینتر و رم مذاکراتی  باشگاه های 
جذب بازیکنانی چون لورنزو پلگرینی و داویده فراتزی آغاز کرده اند. 
همچنین این دو باشگاه در حال بررسی گزینه هایی برای تابستان آینده 
هستند که نام هایی چون جانلوکا مانچینی و مهدی طارمی در این 

میان مطرح شده است.
به گفته تروتا، اینتر و رم در این دوره از نقل وانتقالات زمستانی به 

دنبال انجام چندین عملیات نقل وانتقالاتی هستند. او توضیح داد:
»علاقه شدید اینتر به جذب لورنزو پلگرینی، که این روزها شرایط 
برای گسترش  باعث شد که رم  را در رم سپری می کند،  پیچیده ای 
مذاکرات با باشگاه لامباردی آماده شود. نامی که مجدداً مطرح شده، 
فراتسی است؛ زیرا این بازیکن مورد توجه کلودیو رانیری قرار دارد و 
خودش هم در میلان دوران خوبی را سپری نمی کند. او در ترکیب 
داشته  به همراه  را  او  نارضایتی  این موضوع  و  نمی گیرد  قرار  اصلی 
برنامه اش،  نیز توسط مدیر  تابستان گذشته  نارضایتی ای که  است؛ 
جووانی ریزو تأیید شد. به همین دلیل، دو باشگاه در حال بررسی 

احتمالاتی برای انجام یک معاوضه بازیکن هستند.«
او افزود: »البته معاوضه بین فراتسی و پلگرینی تنها گزینه موجود 
نیست. بر اساس اطلاعاتی که در اختیار داریم، سیمونه اینزاگی علاقه 

زیادی به جانلوکا مانچینی دارد، در حالی که رانیری نیز جذب مهدی 
طارمی را مفید می داند. رم به دنبال یک مهاجم ذخیره برای آرتیم 
دوفبیک است و به همین دلیل بازار مهاجمان را برای یافتن یک شماره 
۹ بررسی می کند. البته باید به این نکته توجه کرد که بسیاری از این 

ایده ها ممکن است هرگز به مرحله مذاکره جدی نرسند.«
اطلاعات منتشرشده توسط تروتا توجه هواداران اینتر را جلب کرده 
از هواداران  و واکنش های متفاوتی به همراه داشته است. بسیاری 
نسبت به همکاری اینتر و رم تردید دارند. یکی از کاربران در یوتیوب 
نوشت: »فکر می کنید ماروتا احمق است؟ او هرگز در ژانویه فراتزی را 
نمی فروشد. پلگرینی و مانچینی نیز در اینتر تنها می توانند زمین های 

پینتینا را آبیاری کنند.«
دیگری افزود: »مانچینی و پلگرینی اصلاً بازیکنانی نیستند که به 
درد اینتر بخورند.« در نهایت، یک هوادار دیگر گفت: »فراتزی کجا 
می خواهد برود؟ صبر کند تا تابستان که ما با سرعت تمام برای همه 

جام ها می جنگیم.«
به هر حال چیزی که مشخص است، هواداران اینتر تمایل چندانی 
به این جابجایی ها ندارند و باید دید ادعای خبرنگار کالچومرکاتو تا چه 
میزان جدی خواهد بود. هنوز تا پایان فصل زمان زیادی باقی مانده 
و طارمی فرصت دارد تا با درخشش در بازی های باقیمانده، نظرات را 

درخصوص خودش تغییر دهد.

آخرین شایعه درباره مهدی از پایتخت
رم - طارمی جانشین سردار می شود!


